
Overleg Vebego 
en 

Sportfondsen 
mbt 

energievraagstuk, 

19-6-‘24 

1-9 
overname 

| 
stopt per 

1-9, opvolger 
komt vanuit 

Sportfondsen 

Gesproken 
over 

maatregelen 
om verbruik te verminderen. 

Er 

zijn 
wel wat 

knoppen 
om aan te 

draaien, maar 

per 
saldo levert dat maar een fractie 

op 
van de echte 

besparende 

maatregelen. 

Spanningsveld 

zit ‘m 
er 

in 
dat de 

exploitant 
niet zomaar een enorme 

verhoging 
aan de 

gebruiker 
kan doorbelasten. Contractueel ook niet toegestaan formeel. 

Tekort voor 2024 is 

nen 

Maar 

speelt 
de 

jaren 
erna ook. 

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

Aanbestedingstechnisch 
is de 

exploitant verantwoordelijk 
en we beseffen onze 

verantwoordelijkheid richting 
zowel 

exploitant 
als 

richting 
onze inwoners. 

Binnen 
2 
weken 

Krijgen wij 
van 

Vebego 
inzicht 

in 
kosten en baten van 

verlagen 

watertemperatuur. 


